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Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr  16 /2007  w dniu 17 września 2007r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:00 zakończono o godz. 18.30 
 
  

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Irena Wojewódzka - Kucz 
- Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 2. 
  

Tomasz Bociański     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
Nieobecny 

 3. 
  

Sławomir Maciaszek    
          - Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Michał Piechocki  Obecny 

5. Krzysztof Migasiewicz  Obecny  

6. Tomasz Kranc Nieobecny 

7. Wojciech Ćwik Obecny 

8. Marceli Marzyński Obecny 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Tomasz Bociański 
2.  Tomasz Kranc 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Grzegorz Hoffmann  / Dyrektor ZOZ  w Wągrowcu/; 
2. Stanisław Przybylski  /Główny Księgowy  ZOZ w Wągrowcu /; 
3. Rafał Zdzierela / prezes Fundacji  Agencja Rozwoju Północnej Wielkopolskiej /; 
4. Joanna Rerek  /członek zarządu Fundacji Agencja Rozwoju Północnej Wielkopolskiej/. 

 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum; 
2. Realizacja kontraktów przez ZOZ w Wągrowcu – wyniki za 7 – miesięcy. 
3. Koncepcja działań Fundacji Agencja Rozwoju Północnej Wielkopolski na lata 2008 – 
2010. 
4. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
Nie odnotowano.  
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, przyjęcie protokołów z poprzednich 
posiedzeń obu komisji. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16.00. Obrady komisji poprowadziła przewodnicząca Komisji 
Irena Wojewódzka-Kucz, a protokołował Sławomir Maciaszek. Podczas posiedzenia obecnych było 
6 członków Komisji. Gośćmi Komisji byli: Grzegorz Hoffmann  / Dyrektor ZOZ  w Wągrowcu/; 
Stanisław Przybylski  /Główny Księgowy  ZOZ w Wągrowcu /; Rafał Zdzierela /prezes fundacji 
Agencja  Rozwoju Północnej Wielkopolskiej / oraz Joanna Rerek  /członek zarządu fundacji 
Agencja  Rozwoju Północnej Wielkopolskiej/. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
/załącznik nr 1/. Po powitaniu obecnych i stwierdzeniu quorum przewodnicząca oddała głos 
gościom.  
 

2. Realizacja kontraktów przez ZOZ w Wągrowcu (wyniki za 7 – miesięcy). 
 
Ilościowe i wartościowe wykonanie planu wągrowieckiego ZOZ omówił dyrektor  Grzegorz 
Hoffmann /załącznik nr 2/. Procentowe wyniki planu za miesiąc lipiec dla poszczególnych oddziałów 
wyglądają następująco: wewnętrzny – 115,65%; pediatria – 107,11%; neonatologia – 63,56%; 
położniczo – ginekologiczny – 84,64%; chirurgia – 104,25%. Wykonanie zsumowane dla wszystkich 
oddziałów wynosi – 101,15%. Wykonanie planu szpitalnego oddziału ratunkowego za miesiąc lipiec 
wyniosło 100%. Wykonanie planu oddziału opieki długoterminowej i oddziału opieki paliatywnej  
za miesiąc lipiec wyniosło odpowiednio 97,66% i 211,23%. Natomiast wykonanie planu poradni 
chirurgicznej i poradni „K” wyniosło w lipcu odpowiednio 95,21% oraz 115,41%.   
 
Jeśli chodzi o wyniki planu za 7 miesięcy od 1 stycznia 2007 roku wynoszą odpowiednio dla 
oddziałów: wewnętrzny – 101,41%; pediatria – 94,73%; neonatologia – 78,75%; położniczo – 
ginekologiczny – 86,77%; chirurgia – 97,50%. Wykonanie zsumowane za 7 miesięcy dla wszystkich 
oddziałów wyniosło – 94,86%. Wykonanie planu szpitalnego oddziału ratunkowego za 7- miesięcy 
wyniosło 100%.   Wykonanie planu oddziałów opieki długoterminowej i paliatywnej za 7 – miesięcy 
wyniosło odpowiednio 101,68% i 91,35%. Natomiast wykonanie planu poradni chirurgicznej  
i poradni „K” wyniosło od początku roku 2007 odpowiednio 97,81% oraz 120,45%.   
 
Dyrektor ZOZ przedstawił radnym Komisji wstępne wykonanie procentowe za 8 – miesięcy, które 
wygląda następująco dla poszczególnych oddziałów:  wewnętrzny – 101,2%; pediatria – 95%; 
neonatologia – 78,3%; położniczo – ginekologiczny – 87,4%; chirurgia – 98%. Wykonanie łączne 
powyższych oddziałów wynosi 95,4%.  
Dyrektor stwierdził, że wykonanie planu jest zadawalające. Prawdopodobnie wykonanie planu  
w oddziale opieki paliatywnej za sierpień 2007 wyniesie nawet 160%. To powinno poprawić 
sytuacje w wykonaniu planu tego oddziału za cały rok. G.Hoffmann poczynił starania, aby pozyskać 
środki na nie zapłacone przez NFZ usługi. Otrzymano pisemne zapewnienie i akceptację 
wojewódzkiego konsultanta ds. neonatologii Janusza Gadzinowskiego na sfinansowanie procedur 
noworodkowych wykonywanych przez wągrowiecki ZOZ. W międzyczasie odbyła się wizytacja 
poradni chirurgicznej  przez prof. Leszka Romanowskiego oraz doktora Piotra Jeske. Dyrektor 
uzyskał zapewnienie ustne, że za ponadplanowe wykonanie  zabiegów ortopedycznych (złamania 
występujące przy zabiegach wielonarządowych) w tej poradni zostanie przez NFZ zapłacone. 
Jednak dalsze procedury ortopedyczne w tej poradni mogą być wykonywane przez wągrowiecki 
szpital  tylko i wyłącznie, gdy pacjentowi zabiegu wcześniej odmówią szpitale w Pile, Chodzieży czy 
Poznaniu.  
 
Wyniki planu finansowego wągrowieckiego ZOZ-u za 7 - miesięcy przedstawił główny księgowy tej 
jednostki – Stanisław Przybylski  /załącznik nr 3/. Strata finansowa wynosiła 145.443,00zł. Była 
mniejsza o około 40 tys. zł  w porównaniu do czerwca bieżącego roku. Wynik ze sprzedaży usług 
wyniósł -221.908,00zł. Od początku roku zmniejszyły się należności wobec odbiorców, 
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zobowiązania wobec dostawców oraz zobowiązania  publiczno -  prawne. Ogólnie mówiąc – jak 
stwierdził  księgowy ZOZ-u – uregulowano więcej zaległości niż ich zaciągano.  
Radny M.Marzyński zapytał o wynik wykonania planu poradni „K”. S.Przybylski  odpowiedział,  
że poradnia wykonuje procedury ponad plan ale nie zostały one jeszcze zafakturowane. 
Przeprowadzono negocjacje aby w III kwartale 2007 roku podniesione zostały punkty wykonania 
planu, co pozwoli na wyrównanie planu z realnymi możliwościami  poradni „K”. Radny Marzyński 
zapytał dodatkowo co się stanie wówczas, gdy NFZ nie zapłaciłby za „nadróbki”. Księgowy ZOZ-u 
uspokoił radnego, że istnieje wówczas możliwość wyfakturowania usług poradni „K”w IV kwartale  
lub w 12 miesiącu 2007 roku.           
 
Komisja przyjęła jednogłośnie informację nie wnosząc uwag.  
 
Radny Sławomir Maciaszek zapytał o aktualną sytuację szpitala i stan realizacji podjętych działań 
ograniczających dalsze zadłużanie. Dyrektor Hoffmann odpowiedział, że odbyły się spotkania  
i rozmowy z ordynatorami szpitala oraz pracownikami. Oddział długotrwałej opieki doczekał się 
windy.  Stan finansowy szpitala  jest lepszy o około 45 tys. zł. Najgorsze, wakacyjno - letnie 
miesiące, szpital ma za sobą. Jest to okres mniejszego obłożenia pacjentami. Dalsze miesiące roku 
powinny przebiegać prawidłowo. Od dwóch miesięcy  poprawia się sytuacja na oddziale położniczo 
- ginekologiczym –– wykonanie  sięga już około 87%. Istotny jest też fakt, iż pracownicy nie odeszli 
od łóżek podczas protestów ogólnopolskich.  
       
O godzinie 16.45  dyrektor ZOZ  G.Hoffmann oraz główny księgowy S.Przybylski opuścili obrady 
komisji.  
 

3. Koncepcja działań Fundacji Rozwoju Północnej Wielkopolski na lata 2008 – 2010. 
 
O godzinie  16.45 przybyli przedstawiciele Fundacji Agencja Rozwoju Północnej Wielkopolski - 
Rafał Zdzierela /prezes Agencji Rozwoju Północnej Wielkopolskiej / oraz Joanna Rerek  /członek 
zarządu Agencji Rozwoju Północnej Wielkopolskiej/. Powiat Wągrowiecki jest jednym z 7 
fundatorów powyższej fundacji.  Prezes R.Zdzierla przedstawił informacje z 5 – letniej działalności 
fundacji. Omówił obecny stan finansowy – który niestety nie jest korzystny. Fundacja straciła 
płynność finansową, a jej uratowanie zależy od planowanych przez nią działań w nowej 
perspektywie finansowej 2007 – 2013. W związku z tym, prezes przedstawił radnym  Koncepcję 
działań Fundacji Rozwoju Północnej Wielkopolski na te lata /załącznik nr 4/. Koncepcja ta obejmuje 
propozycje działań i proponowanych projektów, w których udział swój będą mieli fundatorzy. 
Fundacja liczy na dalsze wsparcie poszczególnych fundatorów – także Powiatu Wągrowieckiego.  
Wsparcie to będzie przeznaczone na utrzymanie działania siedziby Fundacji. Składka Powiatu 
Wągrowieckiego jako fundatora została wyliczona od liczby mieszkańców  wyniosła 16.014,00zł  
w 2007 roku, a  2008 roku wyniesie 30.984,00zł. Fundatorzy (samorządy) sfinansują 70% 
działalności, a 30% resztę dołoży Marszałek Województwa Wielkopolskiego. 
 Po omówieniu Koncepcji przez prezesa Fundacji, radny S.Maciaszek poprosił o przedstawienie 
korzyści jakie osiągnie Powiat Wągrowiecki z udziału w poszczególnych projektach Fundacji  
i określenie wkładu jaki musi wnieść do tych projektów Powiat Wągrowiecki. Prezes Fundacji 
wyjaśnił, że szczegóły dotyczące bezpośrednich korzyści i wkładu powiatu będą znane dopiero 
podczas etapu projektowania i a na tą chwile nie potrafi ich określić. Wartości poszczególnych 
projektów są określone szacunkowo. Radny Maciaszek wyraził swoje zaniepokojenie, gdyż 
wartości przedstawionych projektów są dość duże, a wysokość potencjalnego wkładu powiatu do 
tych projektów może przewyższać jego możliwości finansowe.  Starosta potwierdził, że nasz 
samorząd powiatowy ma ograniczoną pulę środków do dyspozycji i uważa, że jeśli występują 
wątpliwości co do działania Fundacji należy doprowadzić do spotkania fundatorów Fundacji  
i wspólnie jeszcze raz zastanowić się nad dalszymi działaniami Agencji.  
Członkowie Komisji stoją na stanowisku, aby po spotkaniu fundatorów Fundacji, Zarząd Powiatu 
Wągrowieckiego  otrzymał szczegółowe informacje na temat dalszych działań Agencji i po ich 
weryfikacji poddać zaopiniowaniu przez Komisję Finansów.   
Przedstawiciele Fundacji - Rafał Zdzierela i Joanna Rerek - opuszczają obrady Komisji o godzinie 
18.25. 
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4. Zakończenie posiedzenia Komisji  
Przed zakończeniem posiedzenia komisji Zdrowia, Marceli Marzyński poinformował o kończącej się 
w październiku kadencji Wielkopolskiej Rady Społecznej ds. Osób Niepełnosprawnych. W tej 
Radzie  radna  Powiatu Wągrowieckiego Irena Wojewódzka – Kucz  pełni rolę przewodniczącej. 
Jest godnym reprezentantem naszego powiatu i w związku z tym M.Marzyński złożył wniosek   
o ponowne wytypowanie kandydatury I.Wojewódzkiej – Kucz do uczestnictwa w tej Radzie. 
Członkowie Komisji Zdrowia jednogłośnie zaakceptowali tą propozycję.   
Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 18.30.      
 
 
 
4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
 
4.1 Zapytania 
Zapytania odnotowano w Sprawozdaniu z przebiegu dyskusji.  
 
4.2 Opinie 
Nie odnotowano.  
 
4.3 Stanowiska 
Członkowie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy stoją na stanowisku, aby po 
spotkaniu wszystkich fundatorów Fundacji Agencja Rozwoju Północnej Wielkopolski, Zarząd 
Powiatu Wągrowieckiego  otrzymał szczegółowe informacje na temat dalszych działań  
i finansowania Fundacji, a po ich weryfikacji poddać decyzje o ewentualnym dalszym 
finansowaniu Fundacji przez Powiat Wągrowiecki do zaopiniowania przez Komisję 
Finansów.   
 
4.4  Wnioski 
Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy wnioskuje do Zarządu Powiatu  
o wytypowanie kandydatury Ireny Wojewódzkiej – Kucz do uczestnictwa w Wielkopolskiej 
Radzie Społecznej ds. Osób Niepełnosprawnych. 
 

 

 
            Protokołował:                              Przewodnicząca Komisji : 

 

 

__________________________    ____________________________ 

     /Sławomir Maciaszek/                                                                      / Irena Wojewódzka-Kucz/  

 


